
Tisztelt Horgásztársak! 

A vezetőség elkészítette 2023 évi beszámolóját. 

2023 03.25-én az új vezetőség vette át a munka irányítását. 

A vezetőség átnézte a 2022. évi gazdálkodást, a megemelt horgászengedélyek 

ára nem riasztotta el a tagtársakat és bizalmat adtak nekünk. 

 A vezetőség újjászervezte az ellenőrzést, mellyel pénzt próbáltunk 

megtakarítani.  

A nyár folyamán a keszeg kezdett elpusztulni. ezért megkerestük Dr. Hegyi 

Árpád halászati szakértőt, aki javasolta a vízminőség és az üledék 

vastagságának és összetételének vizsgálatát. A szakvéleményt térítésmentesen 

elvégezte. 

Javaslat: az üledék vastagsága jelentős a tómederben. Azonban az üledékréteg 

csökkentése mindenképpen javasolt, amelyet mechanikai úton, vagy biológiai 

úton lehet eltávolítani. Ezért a közgyűlésünkre meghívtuk, kérdéseket lehet Dr. 

Hegyi úrnak feltenni. 

Az általa javasolt eljárásnak költségei is lesznek. Ezért a vezetőség úgy döntött, 

hogy 4 hónapon keresztül 1 fő halászati őrt alkalmaz, hogy pénzt spóroljunk. 

Az augusztusi közgyűlésen néhány dolgot megváltoztattunk, ennek 

köszönhetően a napijegyes bevétel szépen gyarapodott. 87 q ponty után, még 

6 q csukát is tudtunk telepíteni. 

Sajnos a büfé üzemeltetése nem megoldott ezért megpróbáljuk kisebb 

költséggel kiadni, ha a tagság egyetért vele. 

Novemberben törpeharcsa gyérítést végeztünk, amelynek eredménye 30q. 

Az adók 1 %-ával továbbra is kérjük a tagság támogatását. 

A társadalmi munkájukat szeretnénk megköszönni, több alkalommal vállaltak 

halőrzést is. 

A társadalmi munka megváltási összeget több horgásztársunk kérésére a 

vezetőséggel összhangban megemeltük. 2024 évi megváltás összege 

alkalmanként 6000.- Ft. A társadalmi munkát bármikor lehet végezni, nem csak 

a kitűzött időpontokban, egyénileg. Feladat mindig van. A felmerülő egyéb 

kérdéseket a Közgyűlésen vitatjuk meg. 

 


